

midas Voice مبداس فويس

OCTOBER / NOVEMBER 2022 أكتوبر / نوفمبر

بيتي my Home

طراز الزنت
ZEN STYLE

FRESH
& HOT
Items

midas^{Voice}

يا هلا | Ya Hala

لك أنت

أحياناً ما تكون أبسط التغييرات لها بالغ الأثر على النفس.. استقطع بعض الوقت لكي تكافئ نفسك وكن سخياً معها. في المقابل، ستجد أن هذا الاستثمار هو أفضل استثمار لك مستقبلاً.

For You

Sometimes, even the slightest changes could have the biggest impact on you... dedicate sometime to award yourself and be generous. In return, you would find that this is the best investment for the future you.

ميداس®

تتزييلات

من 20% إلى
50%

على الأثاث المنزلي والمكتبي



سارية من 01 نوفمبر حتى 31 ديسمبر 2022



وزارة التجارة والصناعة
Ministry of Commerce and Industry

تسوق بثقة
16001

رقم الترخيص: 2022/6517

طراز الزن ZEN STYLE

بيتي myHome



تأتي كلمة زن من اليابان وترتبط بالتأمل وأصبحت فيما بعد عنصراً شائعاً لمصممي الديكورات الداخلية. يعتمد طراز زن على التوازن والهدوء والتناغم والشعور بالاسترخاء باستخدام أقل العناصر.

The word Zen originates from Japan and is related to meditation and it became a popular factor for interior designers. The style reflects balance, harmony, and a feeling of relaxation with minimalistic features.



يتمحور طراز زن حول الاسترخاء، حيث يميل إلى الاعتماد على الألوان المحايدة خاصة البيج والبني والأسود والأبيض. طراز زن يعتمد على المساحات الواسعة التي تحتوي على التصميمات والديكورات البسيطة عوضاً عن الديكورات العديدة أو الضخمة. يوازن طراز زن بين مساحتك وقطع الأثاث البسيطة. فهو يعتمد على قاعدة "القليل يكون أفضل"، فأنت لست بحاجة لتزيين كل ركن أو كل حائط. لمسة بسيطة من النباتات الخضراء يمكن أن تضيف مزيداً من الطاقة الإيجابية على مساحتك.

As we noticed, Zen is all about relaxation, so the space tends to have neutral colors, especially beige, brown, black, and white. Zen is all about creating a simple and relaxing space rather than being full of decoration. Less is more, balance your space with a simple few pieces of furniture. You don't need to decorate every corner or fill every wall. A touch of green can flip the space with positive energy.



الألوان المحايدة المستوحاة من الطبيعة

طراز زن الياباني يشتمل على عناصر طبيعية، فإن الألوان المحايدة تهيمن على عناصره. تعزز هذه الألوان الإحساس بالهدوء والاتصال بالعالم من حولك. يعبر اللون الرمادي الفاتح عن الصخور، والأزرق الشاحب يمثل السماء، والأخضر الطبيعي للنباتات، والبيج الرائع للشاطئ الرملي.

Earth colors (neutral colors)

As the Asian Zen style incorporates natural elements, neutral colors dominate the palette. These colors enhance the theme's sense of tranquility and connection to the world around you. The light grey of rocks, pale blue of the sky, natural green of plants, and superb beige of the sandy beach are great color.

الأثاث البسيط والمساحات الواسعة

يعتمد طراز زن على البساطة لتقليل التوتر. يواجه العقل صعوبة في الشعور بالراحة في بيئة مزدحمة، لذا فإن هذا الطراز الياباني يعتمد على المساحات الواسعة المفتوحة وتقليل قطع الأثاث قدر الإمكان. تأكد من التخلص من العناصر التي لا تخدمك، واحتفظ بالأشياء التي تحبها فقط.

Simple Natural Furniture and Open Spaces

The Zen style highlights the importance of minimalism for decreasing stress. The mind has a hard time resting in a cluttered environment, so the Japanese Zen Style relies on open spaces and minimal furniture. Make sure to get rid of the things that you do not need and Keep the items you love.



الأنسجة الناعمة والخفيفة

اختر الأقمشة الطبيعية بدلاً من الاصطناعية. تساعد المنسوجات الطبيعية على تعزيز الشعور بالراحة أو الخفة وتحقيق الاسترخاء التام في منزلك. تعد الأقمشة الصوفية أو الحريرية أو الكتان أو الساتان للوسائد والمفروشات والستائر والسجاد إضافات رائعة لمنزل على طراز زن. انشر هذه الأقمشة الطبيعية من أجل الحصول على الهدوء والتناسق المناسب في جميع أرجاء منزلك.

Soft and Light Fabrics

Pick natural fabrics instead of synthetic ones. Natural textiles help to promote the feeling of relief or lightness and achieve relaxation and comfort. Wool, Rattan, linen, and others.... Spread these natural textiles and textures for calmness and proper uniformity throughout the house.

تسوق الآن SHOP NOW

ألق نظرة على عناصر تحمل الطراز زين من **ميداس**.
"لطلب المنتج اضغط على الصورة" أو أكتب الكود أسفل الصورة داخل علامة البحث
بالموقع الإلكتروني " www.midasfurniture.com

Take a look at the Zen style items from **midas**. Click on the image
or copy the code in the search bar of the website www.midasfurniture.com



136850



136844



128119



136828



136851



136928



136886



136724



136969



136722



136721



136846

FRESH & HOT

التناسق والانسجام بين مكونات غرفة النوم ينعكس على حالتك النفسية ويعد عاملا مهما لراحتك.

Consistency and harmony between the components of the bedroom are reflected in your psychological state and are important factors for your comfort

عدم التقييد باقتناء طقم كامل يمنحك حرية في الاختيار. استمتع بعناصر تكمل بعضها البعض لتمنحك غرفة نوم لا تشوبها شائبة. سرير عصري وكمودينو صغير للحفاظ على مساحة غرفتك وتسريحة ومرآة بسطح زجاجي ساحر، بالإضافة إلى كرسي يكمل عقد عناصر غرفتك. اللوحات على الحائط متماسية مع كامل عناصر الغرفة كما لو أنها طقم واحد. اختر من مجموعة ميداس المتعددة ومختلفة الأذواق ما يتناسب مع حجم غرفتك وذوقك الراقي.

Not being restricted to having a complete set gives you freedom of choice. Enjoy elements that complement each other to give you an impeccable bedroom. A contemporary bed, a small nightstand to save space in your room, a dresser and mirror with a charming glass surface, and a chair that complements the magic of your room's elements. The paintings on the wall go along with the whole room's pieces, as if they were one set. Choose from a wide range of Midas to suit the size of your room and your upscale taste.



لم يعد تجديد غرفة المعيشة أمرا صعب المنال. يمكنك الآن تغيير بعض القطع التي مللت منها أو إضافة عناصر أخرى جديدة تعبر عن اختياراتك الفريدة للحصول على إطلالة ومظهر لا يباهى. يمكنك إضافة بعض الإكسسوارات أو المزهريات لمنح الغرفة متنفس. عبر عن شخصيتك بإضافة بعض اللوحات التي تجدد من روح الغرفة.

Living room renovation is no longer difficult. You can now change some of the pieces that you are bored with or add other new elements that express your unique choices for an unmatched look and feel. You can add some accessories or vases to give the room a breather.



يميل غالبيتنا لقضاء وقت استرخاء في الهواء الطلق لإعادة نشاطه وشحن طاقته مرة أخرى. ولأن الاعتياد على الأشياء يجعلها روتين، لذا فإن وقت تجديد عناصر حديقة منزلك أو الروف مع هذه الأرجوحة الفريدة من ميداس. أرجوحة تمنحك المتنفس المطلوب بعيدا عن الضغوطات للاستمتاع بتناول الشاي ونسيم الهواء النقي. الأرجوحة بمقعدها المريح وحركتها الهادئة وقوائمها القوية تمنحك جوا شاعريا لا يقارن. اختر الأرجوحة التي تناسب مساحتك وذوقك من مجموعة ميداس المتعددة لتجعل حديقتك مُجهزة لك ولضيوفك في كل الأوقات.

Most of us tend to spend some relaxing time outdoors to recharge our energies. Because getting used to things turns them into a routine, it's time to renovate your garden or roof with this unique swing from Midas. A hammock allows you to enjoy tea and the fresh breeze while taking a much-needed break from stress. The hammock, with its comfortable seat, quiet movement, and strong legs, gives you an incomparable poetic atmosphere. Choose the swing that suits your space and your taste from the various Midas collections to make your garden ready for you and your guests.



تحدي ذاتك

Challenge yourself

مفهوم تحيز الإغفال

THE CONCEPT OF OMISSION BIAS



Search the Words

إبحث عن الكلمات داخل الجدول

OMISSION BIAS - EVALUATION - UNCERTAINTY - PSYCHOLOGY - ECONOMICS - CONSEQUENCES
CHALLENGE - RELUCTANCE - FRAMEWORK - DECISIONS - ACTIONS - THE STATUS QUO

T	U	N	C	E	R	T	A	I	N	T	Y	S
A	H	O	U	S	C	I	M	O	N	O	C	E
B	D	E	C	I	S	I	O	N	S	I	L	C
C	J	P	S	Y	C	H	O	L	O	G	Y	N
D	K	Q	V	T	Z	A	C	E	G	J	M	E
E	L	R	F	R	A	M	E	W	O	R	K	U
F	M	S	W	A	C	T	I	O	N	S	N	Q
G	N	N	O	I	T	A	U	L	A	V	E	E
S	A	I	B	N	O	I	S	S	I	M	O	S
H	O	T	X	Y	Z	B	D	F	Q	K	O	N
C	H	A	L	L	E	N	G	E	H	U	P	O
I	E	C	N	A	T	C	U	L	E	R	O	C

midas®

SALE

From
20% To

50%

on Home & Office Furniture



وزارة التجارة والصناعة
Ministry of Commerce and Industry

**Shop with
Confidence**

For Complaints
and Suggestions **16001**
License number : 2022/6517



Valid from 01 November until 31 December 2022